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ACTA NÚM. 2 DE LA REUNIÓ DEL CONSELL INTERUNIVERSITARI VALENCIÀ D'ESTUDIANTS DEL 
DIA 2 DE MARÇ DE 2020 

 

A València, a les 11.50 hores del dia 2 de març de 2020, es reuneixen els membres del Consell 
Interuniversitari Valencià d'Estudiants indicats a continuació, a la sala de juntes de la Conselleria 
d'Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital, a l'avinguda de Jean Claude Combaldieu, s/n, 
d'Alacant, a fi de celebrar la segona reunió del CIVE: 

 

Presidenta: 

 Carolina Pascual Villalobos, consellera d'Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital. 

Vicepresidenta i vicepresident: 

 Pilar Ezpeleta Piorno, directora general d'Universitats. 
 Josep Manel García Company, director de l'Institut Superior d'Ensenyaments Artístics de la 

Comunitat Valenciana. 

Vocals: 

 Andrés Fernández Alonso (titular), representant d'estudiants de la Universitat de València. 
 Jaume Gavilà Torres (titular), representant d'estudiants de la Universitat de València. 
 Ignasi Josep Soler Poquet (titular), representant d'estudiants de la Universitat de València. 
 Andrea Paricio Henares (titular), representant d'estudiants de la Universitat Politècnica de 

València. 
 Juan Pablo Ortiz (suplent), representant d'estudiants de la Universitat Politècnica de 

València. 
 Erika Martínez Sales (suplent), representant d'estudiants de la Universitat Politècnica de 

València. 
 Álvaro Asencio Gallego (titular), representant d'estudiants de la Universitat d'Alacant. 
 Rafael Lido Flores (titular), representant d'estudiants de la Universitat d'Alacant. 
 Cosme Sellés Pellín (titular), representant d'estudiants de la Universitat d'Alacant. 
 Laura Alcaide Sánchez (titular), representant d'estudiants de la Universitat Jaume I de 

Castelló.  
 Maria Teresa Valero Asencio (titular), representant d'estudiants de la Universitat Miguel 

Hernández. 
 Carmen Tébar Lázaro (titular), representant d'estudiants de la Universitat Miguel Hernández.
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Carlos Sanz Tormo (titular), representant d'estudiants de la Universitat Catòlica de València.
Patricia Verger Martín (titular), representant d'estudiants de la Universitat Catòlica de 
València. 
Juan Carlos Galiano Rodríguez (suplent), representant d'estudiants de la Universitat Europea 
de València.

Secretària

M.ª Fernanda Sáiz Gallego, cap del Servei de Regulació Universitària de la Direcció General 
d'Universitat, Investigació i Ciència.

Hi assisteix també com a convidada Carmen Bevià Baeza, secretària autonòmica d'Universitats i 
Recerca.

D'acord amb el que es disposa en l'article 29 de la Llei 4/2007, de 9 de febrer, de la Generalitat, de 
coordinació del sistema universitari valencià, i en el Reglament de Funcionament del Consell 
Interuniversitari Valencià d'Estudiants, aprovat pel Decret 97/2018, de 20 de juliol, del Consell, s'ha 
convocat aquesta reunió per a tractar el següent ordre del dia:

Punt 1: Aprovació, si escau, de l'acta de la reunió del Consell Interuniversitari Valencià d'Estudiants, 
de 7 de febrer de 2019.

Obri la sessió la consellera d'Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital, que dona la 
benvinguda als nous membres i agraeix l'assistència a totes i tots els presents que formen part del 
CIVE.

S'aprova l'acta, i es corregeix l'error del segon paràgraf de la pàgina tres sobre que Laura Alcaide 
Sánchez figura com a vicepresidenta suplent i és la titular, i Bàrbara Espinosa Sáez figura com a 
vicepresidenta titular i és la suplent.

La consellera passa al punt 2.

Punt 2: Informe de la Vicepresidència Primera, directora general d'Universitats. 

Pren la paraula la directora general d'Universitats per informar sobre el pla de les beques, les taxes 
universitàries, les noves titulacions i l'ordenació, millora i racionalització de l'oferta de títols del SUV:

1. Pla de beques: el pressupost destinat és de 31.875.000 euros distribuïts en 8 modalitats:

Beques d'estudis universitaris (exempció de taxes GVA).
Ajudes complementàries a les beques del MECD.
Ajudes programes Erasmus+.

Ajudes a l'excel·lència acadèmica: per al millor estudiant de cada promoció de grau; fins a 
3.000 euros per a estudis posteriors tant en el sistema valencià com en el nacional i en 
l'internacional.

Beques salari: compatibles amb la resta de beques, que tenen com a finalitat ajudar les 
persones que tenen menys recursos perquè no abandonen els estudis. Aquestes han de 
sol·licitar-se en el primer curs de grau.

Beques de finalització d'estudis: es destinen als estudiants d'últim curs més desfavorits.

Beques UNED en els centres de la Comunitat Valenciana, per a primer grau cursat.
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Ajudes al transport universitari: subvencionen empreses de transport perquè realitzen 
determinades rutes, en coordinació amb els ajuntaments.

L'import concedit el 2018 va pujar a 24.049.114,81 euros i els beneficiaris van ser 51.887. El 2019, 
l'import va ser de 21.637.524,95 euros i els beneficiaris, 52.000.

2. Pel que fa a les taxes: informa que en el curs 2017-2018 la Generalitat Valenciana va baixar en 
primera matrícula de graus i màster un 7 % respecte a l'any anterior (8,5 milions d'euros), el 2018-
2019 es va tornar a baixar en 1a matrícula un 8 % més (21 milions d'euros), i el 2019-2020 s'ha 
mantingut aqueix 15 % (21 milions d'euros).

La consellera intervé per a comentar que va assistir a la Conferència General de Política Universitària 
en la qual el ministre va mostrar el seu interés a reduir les taxes en territori nacional. A Espanya hi 
ha una forqueta de valors, en més i menys import per crèdit, que caldrà homogeneïtzar reduint les 
desigualtats en funció d'on s'estudia, per exemple 27 euros/crèdit a Madrid, a Galícia són més baixos 
i la Comunitat Valenciana es troba en una situació intermèdia.

Cal treballar per a arribar a un acord i fixar un valor màxim. Ja hi ha una proposta en marxa, però el 
canvi afectarà poc la Comunitat Valenciana.

3. La directora general d'Universitats informa de cadascuna de les sol·licituds de les 54 noves 
titulacions per al curs 2020-2021, que per universitats són:

∙ La UV: 6 màsters.
∙ La UPV: 2 graus i 8 màsters.
∙ La UA: 1 grau, 4 màsters i 1 doctorat.
∙ L'UJI: 1 grau, 5 màsters i 1 doctorat.
∙ La UMH: 3 màsters.
∙ La UCH-CEU: 3 graus i 7 màsters.
∙ La UCV: 1 grau i 1 màster.
∙ La UEV: 2 graus i 1 màster.
∙ La VIU: 3 graus i 4 màsters.

S'està en procés d'ultimar d'obtindre els informes d'avaluació que falten (ANECA, CU, AVAP), així 
com d'assabentar el CVUFS. 

4. Finalment, en relació amb el mapa de titulacions quant a l'ordenació, millora i racionalització de 
l'oferta de títols del SUV, s'ha elaborat en la mateixa DGU un Informe inicial de les actuals titulacions 
de grau i màster en el SUV, i en breu es formarà una comissió de treball amb experts externs, amb 
l'administració educativa i les universitats valencianes, i l'elaboració de l'informe d'ocupabilitat.

La Comissió d'Educació i Cultura de les Corts, en la sessió de 7 de març de 2017, va adoptar la 
Resolució 929/1X sobre la planificació del mapa de graus i màsters universitaris, en la qual es va 
recollir:

∙ Que es constituïra una comissió de treball amb experts externs, de l'administració educativa i 
les universitats valencianes per a analitzar l'oferta de graus i postgraus en el sistema 
universitari valencià.

∙ La planificació amb les universitats valencianes d'una oferta de graus en un horitzó temporal 
a llarg termini, tenint en compte les seues competències en l'ordenació del mapa de 
titulacions universitàries a la CV.

∙ El consens de manera urgent amb les universitats valencianes d'una oferta de màsters per a 
respondre les demandes socials i laborals, afavorint la col·laboració interuniversitària 
mitjançant els màsters interuniversitaris.
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La consellera passa al punt 3.

Punt 3: Informe de la Vicepresidència Tercera, representant de l'alumnat.

Pren la paraula Laura Alcaide, representant de l'estudiantat de la Universitat Jaume I, que recorda 
que el CIVE, des de la seua constitució, només s'ha reunit una vegada, per la qual cosa sol·licita que 
es convoque almenys semestralment per a treballar amb més regularitat. També comenta que un 
representant del CIVE accedirà per primera vegada al Consell d'Estudiants Universitaris de l'Estat 
(CEUNE).

Intervé la directora general d'Universitats per comentar que el motiu és perquè ha coincidit amb un 
període electoral, un canvi d'estructura, la creació d'una nova conselleria, els nous nomenaments, 
etc. i encara que no s'haja convocat el CIVE, sí que s'ha estat en contacte amb l'estudiantat. De fet, 
es va celebrar una reunió amb representants del CIVE per tractar el tema de les taxes i la sol·licitud 
de convocatòria.

La consellera assenyala que, com a professora universitària que és, sap de la importància d'escoltar 
l'estudiantat per pal·liar la desconnexió i contribuir a millorar les possibles mancances i necessitats, 
per la qual cosa és la seua voluntat dinamitzar-lo. Proposa que per a ser més executius, podrien ser 
una vegada a l'any i constituir-se comissions permanents o taules de treball per reunir-se amb més 
asiduïtat.

Laura Alcaide i altres representants intervenen, es coincideix majoritàriament en la necessitat de 
convocar reunions més àgils i freqüents.

La consellera passa al punt 4.

Punt 4: Constitució, si escau, de les comissions permanents per a les universitats públiques i les 
universitats privades.

Una vegada debatut entre els representants de l'alumnat, plantegen la proposta d'una única 
comissió permanent amb sis vocals, el membre nat de la qual seria qui ocuparia la Vicepresidència 
Tercera del CIVE, és a dir, 6+1 (Vicepresidència 3a).

Com que hi ha diferents criteris, se'ls planteja que arriben a un acord entre ells, que voten en privat i 
que s'expose el resultat en deu minuts.

El resultat és el següent:
1. Andrea Paricio Henares (UPV): vicepresidenta 3a.
2. Álvaro Asencio Gallego (UA): vocal 1.
3. Laura Alcaide Sánchez (UJI): vocal 2.

4. Carmen Tébar Lázaro (UMH): vocal 3.

5. Andrés Fernández (UV): vocal 4.
6. Carlos Sanz Tormo (OCV): vocal 5.
7. Juan Carlos Galiano Rodríguez (UEV): vocal 6.

La consellera passa al punt 5.
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Punt 5: Renovació i votació, si escau, dels càrrecs del CIVE.

D'acord amb el que es preveu en l'article 5.1.c) del Decret 97/2018, que aprova el Reglament de 
Règim Intern (RRI) del CIVE, la Vicepresidència Tercera l'ostentarà una persona representant de 
l'alumnat del sistema universitari valencià de la Comunitat Valenciana. L'elecció es realitzarà per i 
entre les persones que siguen vocals del Ple i l'article 5.4  diu que les candidatures es presentaran 
de manera presencial en la sessió per a la qual estiga convocada l'elecció del càrrec. Els càrrecs 
seran nominatius, i es triarà sempre titular i suplent, per a poder cobrir qualsevol absència.

Es procedeix a la votació per al nomenament de la Vicepresidència Tercera i es presenten voluntaris 
per a la candidatura: Andrea Paricio Henares (UPV); Carlos Sanz Tormo (UCV) i Carmen Tébar Lázaro 
(UMH).

Del resultat de les votacions, es nomena Andrea Paricio Henares com a titular de la Vicepresidència 
Tercera, en obtindre 7 vots, i Carlos Sanz com a suplent, amb 6 vots també. Carmen Tebar va obtindre 
2 vots.

La consellera passa al punt 6.

Punt 6: Altres assumptes d'interés.

Es planteja per part de l'estudiantat que el Reglament hauria de revisar-se i que es reuniran per a 
plantejar les possibles modificacions. 

Pregunten pel transport universitari, les residències d'alguns estudiants i les universitats a què 
assisteixen. En els municipis on hi ha alguna universitat, són els ajuntaments els que organitzen les 
rutes, i és la Conselleria la que supervisa els convenis.

També plantegen formar part del grup de treball que es forme per a tractar el mapa de titulacions. 
Quant al grup de treball per al finançament de les universitats, pregunten si s'ha arribat a un acord. 
Se'ls informa que hi ha un acord de les Corts, i que ja està constituït i format pels membres següents: 
3 representants de l'Administració (SAUI, DGU, AVAP) i representants de les universitats del SUV. 
Pendent de convocar la segona reunió, caldrà treballar-ho en profunditat i es preveu llarg.

Pren la paraula Patricia Verger, alumna de la UCV i sol·licita que es revisen les bases reguladores de 
les beques i no s'excloguen els alumnes de les universitats privades, ja que només poden accedir 
els alumnes de títols que no s'ofereixen en el sistema públic, com és el cas de Veterinària. Sol·licita 
també que la pàgina web de la Conselleria incloga la informació sobre aquestes.

La consellera intervé i expressa la voluntat de valorar allò proposat, però tenint en compte sempre 
que els recursos són limitats.

Intervé Ignasi Soler, alumne de la UV, que sol·licita informació sobre les peticions de les  universitats 
per a l'autorització de titulacions en el curs 2020-2021, ja que en alguns casos hi ha duplicitat de 
títols en dues o més universitats.

La consellera contesta dient que les sol·licituds estan en estudi.
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I sense més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les 14.30 hores.

LA SECRETÀRIA DEL CONSELL 
INTERUNIVERSITARI VALENCIÀ D’ESTUDIANTS 

(CIVE)

Vist i plau

LA PRESIDENTA DEL CONSELL 
INTERUNIVERSITARI VALENCIÀ D’ESTUDIANTS 

(CIVE)
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ACTA N.º 2 DE LA REUNIÓN DEL CONSEJO INTERUNIVERSITARIO VALENCIANO DE 
ESTUDIANTES DEL DIA 2 DE MARZO DE 2020 

 

En Valencia, siendo las 11.50 horas del día 2 de marzo de 2020, se reúnen los miembros del 
Consejo Interuniversitario Valenciano de Estudiantes a continuación relacionados, en la sala 
de juntas de la Conselleria de Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital, en la Avda. 
Jean Claude Combaldieu, s/n, Alicante, al objeto de celebrar la segunda reunión del CIVE: 

 

Presidenta: 

 Carolina Pascual Villalobos, consellera de Innovación, Universidades, Ciencia y 
Sociedad Digital 

Vicepresidentes: 

 Pilar Ezpeleta Piorno, directora general de Universidades 
 Josep Manel García Company, director de l'Institut Superior d'Ensenyances Artístiques 

de la Comunitat Valenciana 

Vocales: 

 Andrés Fernández Alonso (titular), representante de estudiantes de la Universitat de 
València 

 Jaume Gavilà Torres (titular), representante de estudiantes de la Universitat de 
València 

 Ignasi Josep Soler Poquet (titular), representante de estudiantes de la Universitat de 
València 

 Andrea Paricio Henares (titular), representante de estudiantes de la Universitat 
Politècnica de València 

 Juan Pablo Ortiz (suplente), representante de estudiantes de la Universitat Politècnica 
de València 

 Erika Martínez Sales (suplente), representante de estudiantes de la Universitat 
Politècnica de València 

 Alvaro Asencio Gallego (titular), representante de estudiantes de la Universidad de 
Alicante 

 Rafael Lido Flores (titular), representante de estudiantes de la Universidad de Alicante 
 Cosme Sellés Pellín (titular), representante de estudiantes de la Universidad de 

Alicante 
 Laura Alcaide Sánchez (titular), representante de estudiantes de la Universitat Jaume 

I de Castellón  
 Maria Teresa Valero Asencio (titular), representante de estudiantes de la Universidad 

Miguel Hernández 
 Carmen Tébar Lázaro (titular), representante de estudiantes de la Universidad Miguel 

Hernández 
 Carlos Sanz Tormo (titular), representante de estudiantes de la Universidad Católica de 

València 
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Patricia Verger Martín (titular), representante de estudiantes de la Universidad Católica 
de València 
Juan Carlos Galiano Rodríguez (suplente), representante de estudiantes de la 
Universidad Europea de València

Secretaria

M.ª Fernanda Sáiz Gallego, Jefa del Servicio de Regulación Universitaria de la Dirección 
General de Universidad, Investigación y Ciencia

Asiste también como invitada Carmen Beviá Baeza, secretaria autonómica de Universidades 
e Investigación

De acuerdo con lo dispuesto en el artículo 29 de la Ley 4/2007 de 9 de febrero, de la Generalitat, 
de coordinación del sistema universitario valenciano y el Reglamento de Funcionamiento del 
Consejo Interuniversitario Valenciano de Estudiantes, aprobado por el Decreto 97/2018, de 20 
de julio, del Consell, se ha convocado esta reunión para tratar el siguiente Orden del día:

Punto 1: Aprobación, en su caso, del acta de la reunión del Consejo Interuniversitario 
Valenciano de Estudiantes, de 7 de febrero de 2019.

Abre la sesión la consellera de Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital, dando la 
bienvenida a los nuevos miembros y agradeciendo la asistencia a todas y todos los presentes 
que forman parte del CIVE.

Se aprueba el Acta, corrigiéndose el error del segundo párrafo de la página tres, respecto a 
que Laura Alcaide Sánchez figura como vicepresidenta suplente y es la titular, y Bárbara 
Espinosa Sáez figura como vicepresidenta titular y es la suplente.

La consellera pasa al punto 2.

Punto 2: Informe de la Vicepresidencia Primera, directora general de Universidades. 

Toma la palabra la directora general de Universidades para informar sobre el Plan de las becas, 
las tasas universitarias, las nuevas titulaciones y la ordenación, mejora y racionalización de la 
oferta de Títulos del SUV:

1. Plan de becas: el presupuesto destinado es de 31.875.000 millones de euros distribuidos 
en 8 modalidades:

Becas de Estudios Universitarios (Exención tasas GVA).
Ayudas Complementarias a las Becas del MECD.
Ayudas Programas Erasmus+.
Ayudas a la Excelencia Académica: para el mejor estudiante de cada promoción de 
grado; hasta 3.000 euros para estudios posteriores tanto en el sistema valenciano, 
como en el nacional y en el internacional.

Becas Salario: compatibles con el resto de becas que tienen como finalidad ayudar a 
que los que tienen menos recursos para que no abandonen los estudios. Estas han 
de solicitarse en el primer curso de grado.

Becas Finalización de Estudios: se destinan a los estudiantes de último curso más 
desfavorecidos.
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Becas UNED en los centros de la Comunitat Valenciana, para primer grado cursado.

Ayudas al Transporte universitario: subvencionan empresas de transporte para que 
realicen determinadas rutas, en coordinación con asociaciones, Ayuntamientos, etc.

El importe concedido en el 2018 ascendió a 24.049.114,81 € y los beneficiarios fueron 
51.887. En el 2019 el importe fue de 21.637.524,95 € y los beneficiarios 52.000.

2. Respecto a las tasas: informa que en el curso 2017-2018 la Generalitat Valenciana bajó en 
primera matrícula de grados y máster un 7% con respecto al año anterior (8,5 millones de 
euros), en el 2018-2019 se volvió a bajar en 1ª matrícula un 8% más (21 millones de euros), y 
en el 2019-2020 se ha mantenido ese 15% (21 millones de euros).

La consellera interviene para comentar que asistió a la Conferencia General de Política 
Universitaria en la que el ministro mostró su interés en reducir las tasas en territorio nacional. 
En España existe una horquilla de valores en más y menos importe por crédito, que habrá que 
homogeneizar reduciendo las desigualdades en función de dónde se estudia por ejemplo 27 
euros/crédito en Madrid, en Galicia son más bajos y la Comunidad Valenciana se encuentra 
en una situación intermedia.

Hay que trabajar para llegar a un acuerdo, fijando un valor máximo. Ya hay una propuesta en 
marcha, pero el cambio afectará poco a la Comunidad Valenciana.

3. La directora general de universidades informa de cada una de las solicitudes de las 54 
nuevas titulaciones para el curso 2020-2021, que por universidades son:

∙ La UV: 6 máster
∙ La UPV: 2 grados y 8 máster
∙ La UA: 1 grado, 4 máster y 1 doctorado
∙ La UJI: 1 grado, 5 máster y 1 doctorado
∙ La UMH: 3 máster
∙ La UCH-CEU: 3 grados y 7 máster
∙ La UCV: 1 grado y 1 máster
∙ La UEV: 2 grados y 1 máster
∙ La VIU: 3 grados y 4 máster

Se está en proceso de ultimar de recabar los informes de evaluación que faltan (ANECA, CU, 
AVAP) así como de poner en conocimiento del CVUFS. 

4. Finalmente, en relación con el Mapa de titulaciones en cuanto a la ordenación, mejora y 
racionalización de la oferta de Títulos del SUV, se ha elaborado en la propia DGU un Informe 
inicial de las actuales titulaciones de Grado y Máster en el SUV, y en breve se va a formar una 
Comisión de trabajo con expertos externos, con la administración educativa y las 
universidades valencianes y la elaboración del informe de empleabilidad.

La Comisión de Educación y Cultura de les Corts, en la sesión de 7 de marzo de 2017, adoptó 
la Resolución 929/1X sobre la planificación del mapa de grados y másteres universitarios, en 
la que se recogió:

∙ Que se constituyera una Comisión de trabajo con expertos externos, de la 
administración educativa y las universidades valencianas para analizar la oferta de 
grados y postgrados en el sistema universitario valenciano.

∙ La planificación con las universidades valencianas de una oferta de grados en un 
horizonte temporal a largo plazo, teniendo en cuenta sus competencias en la 
ordenación del mapa de titulaciones universitarias en la CV.
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∙ El consenso de manera urgente con las universidades valencianas de una oferta de 
másters para respoder a las demandas sociales y laborales, favoreciendo la 
colaboración interuniversitaria mediante los másters interuniversitarios.

La consellera pasa al punto 3.

Punto 3: Informe de la Vicepresidencia Tercera, representante del alumnado.

Toma la palabra Laura Alcaide, representante del estudiantado de la Universitat Jaume I, 
recordando que el CIVE desde su constitución, solo se ha reunido una vez, por lo que solicita 
que se convoque al menos semestralmente para trabajar con más regularidad. También 
comenta que un representante del CIVE accederá por primera vez al Consejo de Estudiantes 
Universitarios del Estado (CEUNE).

Interviene la directora general de Universidades para comentar que el motivo es porque ha 
coincidido con un periodo electoral, un cambio de estructura, la creación de una nueva 
conselleria, los nuevos nombramientos, etc. y aunque no se haya convocado el CIVE, sí se ha 
estado en contacto con el estudiantado. De hecho, se celebró una reunión con representantes 
del CIVE para tratar el tema de las tasas y la solicitud de convocatoria.

La consellera señala que, como profesora universitaria que es, sabe de la importancia de 
escuchar al estudiantado para paliar la desconexión y contribuir a mejorar las posibles 
carencias y necesidades, por lo que es su voluntad dinamizarlo. Propone que, para ser más 
ejecutivos, podrían ser una vez al año y constituirse comisiones permanentes o mesas de 
trabajo para reunirse con más asiduidad.

Laura Alcaide y otros representantes intervienen, se coincide mayoritariamente en la 
necesidad de convocar reuniones más ágiles y frecuentes.

La consellera pasa al punto 4.

Punto 4: Constitución, si procede, de las Comisiones Permanentes para las universidades 
públicas y las universidades privadas.

Una vez debatido entre los representantes del alumnado, plantean la propuesta de una única 
Comisión Permanente con seis vocales, cuyo miembro nato sería quien ocupara la 
Vicepresidencia 3ª del CIVE, es decir, 6+1 (vicepresidencia 3ª).

Como existen diferentes criterios, se les plantea que lleguen a un acuerdo entre ellos, que 
voten en privado y que se exponga el resultado en diez minutos.

El resultado es el siguiente:
1. Andrea Paricio Henares (UPV): vicepresidenta 3.ª
2. Alvaro Asencio Gallego (UA): vocal 1
3. Laura Alcaide Sánchez (UJI): vocal 2

4. Carmen Tébar Lázaro (UMH): vocal 3

5. Andrés Fernandez (UV): vocal 4
6. Carlos Sanz Tormo (UCV): vocal 5
7. Juan Carlos Galiano Rodríguez (UEV): vocal 6

La consellera pasa al punto 5.
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Punto 5: Renovación y votación, si procede, de los cargos del CIVE.

De acuerdo con lo previsto en el art. 5.1.c) del Decreto 97/2018 que aprueba el R. R.I. del CIVE, 
la Vicepresidencia tercera la ostentará una persona representante del alumnado del sistema 
universitario valenciano de la Comunidad Valenciana. La elección se realizará por y entre las 
personas que sean vocales del Pleno y el art. 5.4 dice que las candidaturas se presentarán de 
manera presencial en la sesión para la que esté convocada la elección del cargo. Los cargos 
serán nominativos, eligiendo siempre titular y suplente, para poder cubrir cualquier ausencia.

Se procede a la votación para el nombramiento de la vicepresidencia tercera y se presentan 
voluntarios para la candidatura: Andrea Paricio Henares (UPV); Carlos Sanz Tormo (UCV) y 
Carmen Tébar Lázaro (UMH).

Del resultado de las votaciones, se nombra a Andrea Paricio H. como titular de la 
vicepresidencia 3ª, al obtener 7 votos y a Carlos Sanz como suplente, con 6 votos también. 
Carmen Tebar obtuvo 2 votos.

La consellera pasa al punto 6.

Punto 6: Otros asuntos de interés.

Se plantea por parte del estudiantado que el Reglamento debería revisarse y que se van a 
reunir para plantear las posibles modificaciones. 

Preguntan por el transporte universitario, las residencias de algunos estudiantes y 
universidades a las que asisten. En los municipios en los que hay alguna universidad, son los 
ayuntamientos los que organizan las rutas, siendo la conselleria la que supervisa los 
convenios.

También plantean formar parte del Grupo de trabajo que se forme para tratar el mapa de 
titulaciones. En cuanto al Grupo de trabajo para la financiación de las universidades, preguntan 
si se ha llegado a un acuerdo. Se les informa que hay un Acuerdo de Les Corts, y que ya está 
constituido y formado por los siguientes miembros: 3 representantes de la Administración 
(SAUI, DGU, AVAP) y representantes de las universidades del SUV. Pendiente de convocar la 
segunda reunión, habrá que trabajarlo en profundidad y se prevé largo.

Toma la palabra Patricia Verger, alumna de la UCV y solicita que se revisen las bases 
reguladoras de las becas no excluyéndose a los alumnos de las universidades privadas, 
puesto que solo pueden acceder los alumnos de títulos que no se ofrecen en el sistema 
público, como es el caso de Veterinaria. Solicita también que la web de la conselleria incluya 
la información sobre las mismas.

La consellera interviene y expresa la voluntad de valorar lo propuesto, pero teniendo en cuenta 
siempre que los recursos son limitados.

Interviene Ignasi Soler. alumno de UV y solicita información sobre las peticiones de las 
universidades para la autorización de titulaciones en el curso 2020-2021, puesto que en 
algunos casos existe duplicidad de títulos en dos o más universidades.

La consellera contesta diciendo que las solicitudes están en estudio.
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Y sin más asuntos que tratar, se levanta la sesión a las 14,30 horas.

LA SECRETARIA DEL CONSELL 
INTERUNIVERSITARI VALENCIÀ D’ESTUDIANTS 
(CIVE)

Vº Bº
LA PRESIDENTA DEL CONSELL 

INTERUNIVERSITARI VALENCIÀ D’ESTUDIANTS 
(CIVE)
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